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Obce Suchohrdly

17. ročník 1/2015

Biocentrum s vodní plochou Pod Hájkem
Z Operačního programu Životní prostředí Státního fondu životního prostředí byla 
v rámci prioritní osy 6 – Zlepšování stavu přírody a krajiny naší obci poskytnuta dotace 
na výstavbu biocentra. Projektová dokumentace na akci byla zpracována již v roce 
2011, zažádáno o dotaci pak bylo v roce 2012.

Další informace čtěte na str. 3.



Starostovo okénko

Důležitá usnesení ze zasedání
Zastupitelstva obce

Vážení spoluobčané, 
ve funkci starosty jsem krátký čas a mnozí z Vás mě 

neznají, proto bych se Vám rád krátce představil. Jmenuji se 
Pavel Mrňa, je mi 46 let, jsem ženatý a mám dva syny. Dopo-
sud jsem pracoval jako projektant pozemních staveb a odhadce 
nemovitostí. Pocházím ze Znojma a v Suchohrdlech bydlíme 
s rodinou od listopadu 2005. K mým největším koníčkům patří 
sport. V současné době se ve volném čase věnuji společně s pány Štanclem a Dúckým 
trénování místní fotbalové přípravky. 

V této nové rubrice bych Vás chtěl pravidelně informovat o dění v obci, na Obecním 
úřadě a o probíhajících i plánovaných investičních akcích.

Právě probíhá výstavba Biocentra s vodní plochou Pod Hájkem, o kterém se můžete 
dočíst více informací na dalších stranách tohoto zpravodaje. Dále začalo zateplování 
objektu Obecního úřadu a v běhu jsou výběrová řízení na rekonstrukci a vybavení uče-
ben ZŠ Suchohrdly a Kuchařovice a venkovní přírodovědné učebny, která se bude na-
cházet v zahradě ZŠ Suchohrdly. Dvě posledně jmenované akce musí být dokončeny do 
konce prázdnin. 

Od dubna letošního roku bylo na dobu 12 měsíců přijato pět pracovníků evidovaných 
na Úřadu práce ve Znojmě na veřejně prospěšné práce. Plánujeme přijmout ještě dalších  
pět pracovníků, kteří by pro obec pracovali do konce října 2015.

Závěrem přeji všem občanům hezkou dovolenou a dětem pěkné vysvědčení a slu-
nečné prázdniny.

Ing. Pavel Mrňa
starosta obce

5. zasedání�Zastupitelstva�obce�Suchohrdly�ze�dne�11.�2.�2015:
• schválení dodatku ke smlouvě o dílo s fi rmou Kavyl týkající se změny v termínu

ukončení výstavby „Biocentra s vodní plochou Pod Hájkem“;
• schválení žádosti o dotaci od JmK na zpracování územního plánu obce Suchohrdly.
6. zasedání�Zastupitelstva�obce�Suchohrdly�ze�dne�25.�3.�2015:
• odvolání starosty Mgr. Josefa Gráfa z funkce;
• zvolení Ing. Pavla Mrni do funkce starosty;
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• schválení Rozpočtu obce Suchohrdly na rok 2015;
• schválení výše odměn členů Zastupitelstva obce a místostarosty s účinností od 1. 4.

do 31. 12. 2015.
7. zasedání�Zastupitelstva�obce�Suchohrdly�ze�dne�8.�4.�2015:
• zrušení usnesení č. 6.3./11/ZS z 30. 5. 2011, kterým byla schválena výše příspěv-
 ku na inženýrské sítě v souvislosti s výstavbou RD v ul. Březová i pro výstavbu RD 

ve „staré zástavbě“.

(Pokračování ze str. 1) Z důvodu 
sporů o pozemky v dané lokalitě byla 
nakonec Smlouva o poskytnutí pod-
pory ze SFŽP ČR podepsána až 21. lis-
topadu 2014. Původně bylo počítáno 
se zahájením stavby 1. října 2014 a 
v tom případě by byla ukončena do 
30. června 2015. V reálu však bylo
s výstavbou započato až v letošním 
roce, a to 16. února. 

Stavbu provádí fi rma KAVYL se sídlem 
v Mohelnu, která vyhrála řádně vypsané výběrové řízení. Smluvně je termín ukončení 
prací stanoven na září tohoto roku a cena prací je ujednána na 5 868 495 Kč. Výše do-
tace, kterou obec dostane od státu, činí 75 % částky, tzn. 4 401 371 Kč, podíl obce je 
zbývajících 25 %, tedy 1 467 124 Kč. Všechny uvedené ceny jsou již včetně DPH. Podle 
původního rozpočtu měla být cena výstavby 6 348 600 Kč.

Předmětem projektu je rekonstrukce hráze bývalé vodní nádrže za účelem vybu-
dování průtočného mokřadu s plochou vodní hladiny zásobního prostoru 2 730 m2 
s izolovanou tůní nad koncem vzdutí o ploše 350 m2 a výstavba nově budované průtočné 
vodní nádrže s plochou hladiny zásobního prostoru 4 030 m2 v údolní nivě Dobšického 
potoka pod zastavěným územím obce Suchohrdly. Součástí stavby je také vybudování 
polní cesty a její ozelenění.

Připomínáme spoluobčanům, že kontejnery na bioodpad jsou do 31. 10. přistaveny 
každý�víkend na tradičních místech u potoka a na tenisových kurtech. V případě 
zájmu je možná individuální dohoda.
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Základní�parametry�vodního�díla�
Plocha vodní tůně – 350 m2

Hloubka vody ve vodní tůni – 0,4–1,0 m
Mokřad

hráz je zemní sypaná v délce 39 m s max. výškou nad dnem údolí 2,54 m
plocha hladiny – 2 730 m2 
max. hloubka – 1,47 m
objem zásobního prostoru – 2 215 m3

Vodní�nádrž
hráz je zemní sypaná v délce 52 m s max. výškou nad dnem údolí 4,0 m
plocha hladiny – 4 030 m2 
max. hloubka v nádrži – 3,0 m (u hráze)
objem zásobního prostoru 5 380 m3

Z hlediska ochrany přírody bude biocentrum sloužit k rozvoji mokřadních společen-
stev vodních rostlin, k rozmnožování obojživelníků a k hnízdění některých mokřadních 
ptáků.

S potěšením vám můžeme oznámit, že místní rozhlas byl téměř po dvou letech od-
stávky zprovozněn. Důvodem nefunkčnosti byla vadná elektronika, jejíž oprava trvala 
necelou hodinu a cena včetně dopravy do servisu činila 300 Kč vč. DPH. Poděkování 
patří panu Liboru Veselému, který se o dlouhodobý problém začal zajímat a dotáhl vše 
až k úspěšnému konci. Nezbývá, než doufat, že vše bude fungovat ke spokojenosti nás 
všech.

Dovolte mi nejprve vrátit se na začátek roku 2014, kdy ve Zpravodaji č. 1/2014 vyšel 
následující článek:

Činnost�místní�organizace�ČSSD�v�Suchohrdlech
MO ČSSD vznikla v obci Suchohrdly dne 18. 2. 2011. V jejím čele stála jako předsedkyně paní Eva Mu-

chová, dalšími členy jsou Martin Paul, Růžena Veselá, Dalibor Jurčík a Martin Vala.

Stál jsem 14 měsíců v čele MO ČSSD
v Suchohrdlech

Oznámení o zprovoznění místního rozhlasu
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I přes zdánlivě malý počet se členové MO ČSSD aktivně zapojili do činnosti obce, Eva Muchová 

je členkou obecního zastupitelstva a redaktorkou místního Zpravodaje, Martin Paul je členem in-

vestičního výboru zastupitelstva obce. Cílem MO ČSSD je mít i nadále aktivní podíl ve vedení obce. 

Záměrem je především plánovaný rozvoj obecního majetku s maximálním využitím dotačních pros-

tředků, zlepšení kulturního, společenského a sportovního dění v obci, zachování a rozvoj tradic ply-

noucích z historie obce. Snahou je otevřít prostor novým tvářím, které naváží na zkušenosti a práci 

svých předchůdců, ale zároveň přinesou tvůrčí nápady a novou energii pro další projekty. 

V�tomto�duchu�došlo�počátkem�letošního�roku�i�ke�změně�ve�vedení�MO�ČSSD, kdy dosavadní před-

sedkyně paní Eva Muchová postoupila svou funkci předsedy mladšímu kolegovi Martinu Paulovi. 

Jeho prvořadou snahou je rozšíření členské základny MO a její aktivní zapojení do společenských 

akcí v obci, které budou přispívat k většímu provázání vztahů mezi starousedlíky a nově přistěho-

valými občany, jakož i k navázání partnerských vztahů s okolními obcemi.

Martin Paul, předseda MO ČSSD

Některé plány a cíle se podařilo splnit a některé ne. Na podzim roku 2014 se ko-
naly volby do Zastupitelstva obce, proto prvořadým úkolem předsedy bylo připravit 
MO ČSSD k aktivní účasti v těchto volbách. Navzdory nízkému počtu členské základny 
se vše zdárně podařilo. Do voleb byla postavena plná kandidátka, do které se mimo 
členů MO podařilo získat i nestranné občany obce. Perfektním výsledkem bylo zvolení 
šesti kandidátů do Zastupitelstva obce. V nových volbách překvapivě dostalo důvěru od 
volících občanů 15 zcela nových zastupitelů. Že by už chtěli občané Suchohrdel opravdu 
změnu? 

Formování nového zastupitelstva však přineslo střety v názorech na řízení a správu 
obce, které nakonec vyústily ve výměnu starosty obce. Ne vždy se ale aktivní účast a 

vyjadřování vlastních názorů zcela vyplácí.
Na zasedání MO ČSSD dne 29. 4. 2015 jsem byl po při-

jetí nových členů (MVDr. Ivana Veselého a Růženy Staré) 
odvolán z funkce předsedy MO. Dnes v čele opět stojí 
staronová předsedkyně Eva Muchová, místopředsedou 
byl zvolen nově přijatý MVDr. Ivan Veselý. 
V� jakém� duchu� tedy� dochází� ke� změnám� ve� vedení�

MO�ČSSD�v�letošním�roce? Já pouze prohlašuji, že i jako 
řadový člen budu i nadále prosazovat cíle, které jsem si 
stanovil před rokem jako tehdejší předseda MO ČSSD 
Suchohrdly.

Martin Paul, člen MO ČSSD
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Konec školního roku se blíží raketovou rychlostí. Což je určitě dobrá zpráva pro žáky, 
avšak o to horší pro rodiče. Poslední měsíc ve školních lavicích, i když někdo může 
namítnout, že se už nic neučíme, je právě naopak velice pestrý. Učivo už máme skoro 
probrané a tak se můžeme vrhnout do projektových dnů, exkurzí a výletů. Samozřej-
mostí je i opakování látky s nějakou tou známkou za to. A protože jsme škola malá, 
můžeme si dovolit vyjet na výlety všichni společně, třeba do Brna do Vida centra nebo 
vlakem do Mikulova. Tradicí se stalo i rozloučení s „páťáky“ spojené se spaním ve škole. 
Některým páťákům se podle jejich slov odchází těžce. Každý z nich měl letos možnost, 
podle svého zvážení, si vybrat tu školu, kde dál rozvine své schopnosti. Ať již vědo-
mostní nebo sportovní, jednoduše tam, kde se mu bude líbit. A tak v letošním roce 
přechází na Gymnázium, školu na nám. Republiky, ul. Mládeže nebo do Přímětic. Čeká 
je nové prostředí, noví kamarádi, ale podle mých zkušeností si zvykají tak jeden měsíc. 
Potom už právoplatně zapadnou mezi ten řinčící, mnohonásobně větší dav dospíva-
jících lidiček. Každý rok sleduji kroky těchto ,,vylétlých“ žáků a ověřuji si jak se jim daří, 
zda dostali z naší strany vše potřebné, co jim má škola dát. A mohu s klidným svědomím 
říct, že se za ně stydět nemusíme. 

V letošním roce po dlouhé době proběhla na naší škole kontrola ze strany České škol-
ní inspekce. Zkonstatovala, že na škole vládne velice příznivé klima, žáci jsou zapojeni 
do různých celostátních projektů a učitelé využívají všech metod výuky, včetně zapojení 
výpočetní techniky. Nový školní rok v naší škole zahájí 15 nových prvňáčků. Polovina  
z nich už u nás měla nebo má své sourozence. A tak rodiče už ví, že jejich děti čeká pět 
let klidné a pohodové práce, v klidném a rodinném prostředí, chráněni před stresem, 
velkým a hlučným kolektivem a že na druhý stupeň přejdou s úplně stejnými znalostmi, 
jako všichni ostatní. Stačí se jen přesvědčit. 

Marcela Mašejová, ředitelka školy

Nemůžeme si odpustit informovat naše spoluobčany o dění 
u „našich hasičů“. Jistě by to mnohým bylo líto, kdyby se ne-
dozvěděli co je nového, co se stalo, co se chystá, a tak…  

…stalo se:
Letos jsme desetkrát zasahovali –7 požárů + 2× planý poplach, 1× pohotovost na  

zbrojnici. 
…ale žijeme i společenským životem:

Zprávičky z naší školičky

Co jste hasiči…
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• v únoru jsme uspořádali tradiční masopust s průvodem a příjemnou tečkou byla
taneční zábava;
• v dubnu jsme už po několikáté uspořádali pálení čarodějnic. Opět nechyběla čaro-
dějnice, občerstvení i zábava pro všechny. Novinkou byl letos ohňostroj, který akci 
ukončil;
• 31. 5. jsme se zúčastnili dětského dne v naší obci, kdy nám technika napomáhala při 
soutěžení dětí;
• 6. a 7. 6. jsme vypomohli v Tasovicích a v Novém Šaldorfu při dětském dnu;
• členové SDH se zúčastnili dvou závodů hasičů v Kuchařovicích a Drnholci. Tak jsme
zároveň předvedením techniky oslavili 140 let založení tamního SDH;
• s naší technikou (cisternou) jsme zajišťovali technickou pomoc okresního kola závodu
hasičů ve Znojmě. 

…chystáme:
• 27. 6. se bude už po několikáté na zdejších kurtech konat nohejbalový turnaj. Srdečně 
zveme hráče i fandící, občerstvení je zajištěno;
• a nesmíme zapomenout na účast při rozloučení s prázdninami a později den bez aut
v rámci mikroregionu.

Ale nežijeme jen zábavou. Jsme tu pro vás všechny, ať už s technickou pomocí – čer-
pání vody, kácení stromů, nebo, jak jste si mnozí všimli, údržbou veřejného osvětlení.

Jo, a malá tečka: 
v Přibyslavi se každé 2 roky koná setkání techniky SDH (cca 300 vozů) z celé ČR různého 
stáří, od předchůdců dnešních aut až po moderní techniku. V srpnu loňského roku jsme 
se také zúčastnili a měli jsme úspěch. Takže za rok v Přibyslavi nashledanou!

Pro ty, kteří jsou rádi informováni o dění v SDH a JSDH, máme nové webové stránky: 
www.hasici.obec-suchohrdly.cz, kde najdete vše potřebné.

Udržujte oheň, hned jsme tam… 
členové SDH

 Udržujte oheň, hned jsme tam… 
 členové SDH
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Vážení spoluobčané, rád bych Vám poděkoval jménem klubu 
za podporu, kterou nám projevujete Vaší návštěvou na našich ut-
káních. Dovolte mi, abych Vás informoval o dění v klubu a kolem 
něj. Do konce sezóny 2014/2015 nám schází odehrát již jenom pou-
há tři kola v soutěži mužů a jedno kolo v soutěži mladších žáků, přípravky ukončily 
soutěž poslední květnový víkend. Jako každoročně i letos se uskutečnila valná hro-
mada s volbou výkonného výboru. V měsíci červnu se naše přípravky a žáci zúčastní 
turnaje v Jevišovicích. V letošní sezoně se naše družstvo přípravek ,,A“ pohybuje  
v horní části tabulky své skupiny a družstvo ,,B“ se stále zlepšuje ve svých výkonech, 
družstvo žáků je na devátém místě své skupiny. Za tento úspěch je potřeba poděkovat 
těm nejdůležitějším, a to jsou Petr Štancl, Pavel Mrňa, Jiří Žižka a Jaroslav Dúcký, bez 
jejichž obětavé práce by to opravdu nešlo. Mužstvo ,,A“ se pohybuje v horních příčkách 
své skupiny a ,,B“ mužstvo se pohybuje kolem 10. místa své skupiny. Další podrobnosti 
o dalších zbývajících zápasech našich mužstev najdete na našich webových stránkách
www.tjsuchohrdly.cz. Na závěr mi dovolte, abych všem našim hráčům a trenérům 
popřál mnoho úspěchů ve fotbalové sezóně 2015/2016 a fanouškům spoustu dobrého 
a pohledného fotbalu. Také děkuji všem našim sponzorům a hlavně obci Suchohrdly.

Za TJ Suchohrdly předseda Miroslav Černý

Po velmi úspěšném startu naší fotbalové přípravky na okresním halovém turnaji v kopa- 
né, pořádaném Okresním fotbalovým svazem Znojmo na začátku roku 2015, kde mladí 
borci obsadili 3. místo z 12 mužstev (1. Šanov, 2. IE Znojmo), a vynikajícím 6. místě na 
velmi dobře obsazeném fotbalovém turnaji přípravek v Brně, se naše mladé fotbalové 
naděje dočkaly dalšího úspěchu, když v odehrané sezoně 2014–2015 okresní soutěže 
přípravek se naše přípravka A umístila ve skupině B na velmi pěkném 2. místě a zajistila 
si tak postup do finálového turnaje o přeborníka okresu Znojmo za účasti 6 nejlepších 
mužstev (vždy 2 nejlepší mužstva ze skupiny). Do tohoto finálového turnaje, jenž se po-
prvé konal na hřišti v Suchohrdlech, si tak zajistily ještě postup přípravky 1. SC Znojmo, 
IE Znojmo, Jevišovic, Šanova a Litobratřic (výsledky turnaje v době uzávěrky zpravodaje 
nebyly známy).

Celkové�umístění�našich�obou�mužstev�přípravky�ve�skupině�B:
1. Jevišovice 87 bodů 7. Jaroslavice 40 bodů
2. Suchohrdly A 82 bodů 8. Šatov B 37 bodů

Tělovýchovná jednota Suchohrdly

Úspěchy našich mladých fotbalových nadějí
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3. Únanov A 71 bodů 9. Suchohrdly B 24 bodů
4. Mikulovice 57 bodů 10. Micmanice 18 bodů
5. Vranov nad Dyjí 55 bodů 11. Únanov B 16 bodů
6. Šatov A 48 bodů 12. Hluboké Mašůvky   0 bodů

Za trenéry přípravky Jiří Žižka

Klub seniorů se scházel pravi-
delně každé úterý od 15.00 ho-
din v Havranově domě. Posezení 
u kávy bylo obohacováno různými 
aktivitami a besedami. Fotografi e 
zachycuje atmosféru oslavy Mezi-
národního dne žen.

Růžena Stará

Klub seniorů
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Od ledna 2015 naše knihovna kromě zajišťování výpůjční služby pořádala také 
pravidelné výchovně vzdělávací programy. Pro děti ze školní družiny to bylo „Pátrání 
v knihovně“, pro rodiče s dětmi zase „Hrajeme si s pohádkou“. V březnu jsme se zapo-
jili do mezinárodní akce „Noc s Andersenem“ a v Mateřské škole se uskutečnilo „Mal-
ované čtení“. Pracovnicemi Městské knihovny ve Znojmě byla provedena revize naše-
ho knihovního fondu.

Vedoucí knihovny Růžena Stará

…byl název obecního příměstského
tábora, který proběhl od 23. do 26. úno-
ra 2015 v Havranově domě. Každý den 
se střídaly hry didaktické, pohybové, ka-
retní, deskové a výtvarné. Nezapomněli 
jsme ani na debrujárské pokusy.

Růžena Stará

Pálení čarodějnic (organizaci této akce) si letos u nás vzali na starosti dobrovolní 
hasiči. Byla přichystána vatra s čarodějnicí i menší ohniště na opékání buřtů. Ty dostaly 
příchozí děti zdarma a ostatní si je mohli zakoupit ve stánku s občerstvením (nebo si je 

přinesli s sebou). Ve stánku měli návštěvní-
ci k dispozici nápoje všeho druhu… Pro-
tože  počasí nelze poručit a dešťové pře-
háňky byly v předpovědi, letos poprvé se 
návštěvníci mohli bavit v „party stanu“ 
(který bezplatně zapůjčil Tomáš Vyskočil).

Součástí programu byl i simulovaný 
zásah jednotky SDH Suchohrdly, po je-
hož zdárném ukončení si mohly odvážné 
děti vyzkoušet jaké to je hasit… Vše do-
plňoval svou vtipně volenou hudbou 

Informace z místní knihovny

Týden plný her

Pálení čarodějnic – 30. dubna 
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místní diskžokej Libor Veselý. Po setmění 
nás všechny ohromil ohňostroj (z úst dětí 
jsem zaslechla „…takovej ohňostroj ještě 
Suchohrdly neviděly“), což nepotřebuje 
další komentář. Byl to prostě příjemný a 
přátelský večer.

Děkujeme všem organizátorům akce 
i těm, kteří pomáhali.

Ivana Mrňová, 
členka Kulturní komise RO 

V sobotu 16. května uspořádala skupina suchohrdelských vinařů v Obecním sklepě 
zkušební 0. ročník ochutnávky vína. V dřívějších letech byla podobná akce součástí 
programu Suchohrdelského koláčku, který však v letošním roce neproběhne a jeho bu-
doucnost celkově je nejistá. A protože si víno pozornost určitě zaslouží, a nejen to naše 
jihomoravské, rozhodli se místní vinaři spolu s dalšími milovníky tohoto moku pokračo-
vat v tradici ochutnávek samostatně. 

V letošním roce se podařilo získat od 12 vinařů celkem 28 vzorků, z toho 4 růžová, 18 
bílých a 6 červených vín. Ať už vinou nedostatečné propagace, právě probíhajícího MS 
v hokeji, nebo jen nezájmem místních občanů, přišlo se do sklepa podívat mimo vinařů, 
kteří poskytli vzorky, jen několik málo příznivců vína, a to i přesto, že pořadatelé insta-
lovali do prostor Obecního sklepa televizi, aby si na své přišli i hokejoví fanoušci. 

Šampiony letošního ročníku byly podle neofi ciální laické poroty zvoleny vzorky 
Rosé Cabernet Sauvignon Nového vinařství za růžová vína, Ryzlink rýnský Ivana Masa-

roviče za vína bílá a Frankovka Richarda 
Vágnera za vína červená. Celá ochutnáv-
ka byla nakonec vcelku kladně zhodno-
cena, jen by příště mohla být doplněna 
o hudební složku, případně nějakou do-
provodnou akci. A vzhledem k tomu, že 
nebyl rok 2014 kvalitě hroznů příznivý, 
byl i počet vzorků dostačující.

Martina Musilová
členka Kulturní komise RO

Suchohrdelský košt



Vítání nově narozených občánků obce 
proběhlo v neděli 17. 5. v Kulturním domě. 
Do života byly přivítány tyto děti:

Diana Láníková, Adam Přibyl, Adriana 
Pihávková, Luboš Aleš Grillowitzer, Tereza 
Sobotková, Gabriela Balíková, Milan Štancl.

Všem novým občánkům přejeme šťastný 
a pohodový život a rodičům hodně trpěli-
vosti při výchově. 

Ivana Mrňová

První červnový den patří po celém světě už dlouhá léta oslavám Mezinárodního dne 
dětí. A aby ne, vždyť naše děti jsou naše budoucnost. Musíme je proto chránit, věnovat 
jim dostatek péče a lásky a zajišťovat jejich potřeby, aby mohly prožít plnohodnotný 
život, který se odrazí na kvalitě naší budoucnosti! A tak i naše obec uspořádala oslavu 
tohoto významného dne plnou zábavy, her, smíchu a radosti. Letos připadl 1. červen 
na pondělí, sešli jsme se proto společně už v neděli odpoledne na fotbalovém hřiš-
ti, kde bylo pro děti připraveno 12 stanovišť. Děti si zde mohly prověřit svoje znalos-
ti a dovednosti v různorodých oblastech, počínaje praktickým oblékáním pořádných 
dospěláckých kabátů na knofl íky a přenášením vody do sklenic, přes skládání puzzle, 
poznávání zvířat a parohů. Chybět nesměly ani sportovní výkony v košíkové, kopané a 

hopsané. Dětmi velmi nadšeně vítanou 
disciplínou byla střelba ze vzduchov-
ky, při které ochotně asistovali mys-
livci z MS Kuchařovice, nebo skutečné 
hašení malovaného požáru hasičskou 
stříkačkou za pomoci našich zkušených 
dobrovolných hasičů, kteří již tradičně 
zpřístupnili také zásahová vozidla a 
vytáhli se i se svým žebříkem. Mnoho 
návštěvníků využilo možnosti osahat 
si pestrou a opravdovou vojenskou 

Vítání občánků

Oslava Mezinárodního dne dětí

12� 1/2015



výbavu, leckteří však s respektem zvolili raději jen její prohlídku z bezpečné vzdálenosti.
Po splnění všech úkolů dostali účastníci malou, o to víc však zaslouženou odměnu a 
v nádherně prosluněném odpoledni jim určitě přišla vhod i osvěžující limonáda.

Program zpestřily Hvězdičky pod vedením Růženy Staré, s nimiž si mohly i ostatní 
děti zatancovat roztomilý hroší tanec a kdo měl chuť vyzkoušet si něco nového, mohl si 
zahrát fotbal ve velkých nafukovacích bublinách – Crazy Bubblles. Vypadalo to, že trefi t 
se v ní do míče není opravdu nic jednoduchého. K dobré náladě přispěl i tentokrát svým 
výběrem hitů diskžokej a moderátor celé akce Libor Veselý.

Dětí nakonec přišlo jako smetí – jen těch odměněných bylo na sto padesát a jejich usmě-
vavé tváře jsou již nyní náramnou motivací k organizaci dalších dětských oslav. Vždyť 
máloco je krásnější, než dělat dětem radost. 

Oslava�Dne�dětí�očima�oslavence
Za krásného slunečného dne jsme s mým taťkou a bráškou navštívili akci 

pořádanou ke Dni dětí. První co mě zaujalo, bylo krásné travnaté hřiště obklopené 
zelenými stromy. Když jsem přišla k prvnímu stanovišti, tak úkol byl na první pohled 
snadný – obléct a vysvléknout si kabát (byl na knofl íky), docela obtížné hlavně pro 
mého mladšího brášku. Mně se nejvíce líbilo stanoviště se střelbou, protože jsem se 
nečekaně trefi la! Ostatní stanoviště byla zábavná a některá i poučná. K příjemnému 
odpoledni nám hrála moderní a pěkná hudba, kterou uváděl pan diskžokej. Když 
přijely ty mladé slečny s těmi bublinami, tak to bylo vážně super. Po delším čekání 
jsem se dostala na řadu, bublinu mi naklonily, já jsem do ní vlezla netrpělivě hlavou 
napřed, uvnitř byly takové úchytky, kterých jsem se chytla a poté jsem se snaži-
la stoupnout a bum! Všichni do sebe naráželi, padali a tak pořád dokola. Bylo to 
namáhavé, ale legrační. Po splnění všech dvanácti úkolů jsem dostala nejen sladkou 
odměnu s limonádou, ale i dáreček. Já jsem si z dárečků vybrala červenou tašku. 
Celé odpoledne jsme si všichni užili a 
už se těším na další akci pro děti.

Julinka, 10 let

Na závěr si dovolím jako matka jed-
noho z oslavenců vyjádřit za všechny 
zúčastněné děti velký dík všem, kteří 
pomohli tuto povedenou akci zorgani-
zovat a zasloužili se tak o spoustu 
rozzářených dětských tváří. 

Martina Musilová
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Kalendář připravovaných akcí

Sbírka�použitého�ošacení�pro�Diakonii�Broumov
Sběrné místo –  Kulturní dům Suchohrdly, od 14.00 do 17.00 hod. 
Vyčistěte si skříně a zároveň udělejte dobrý skutek.
V případě dotazů volejte na tel.č.: 604 622 098 (I. Mrňová)

sobota
20.�6.�

Sbor dobrovolných hasičů obce Suchohrdly pořádá 
od 9.00 hodin na tenisových kurtech v Suchohrdlech 
7. ročník�nohejbalového�turnaje�trojic
Startovné 300 Kč na družstvo, občerstvení zajištěno.
Závazné přihlášky potvrďte do 24. června na tel. 773 787 586, p. Kutner.

sobota
27.�6.�

Asociace malých debrujárů ČR ve spolupráci s OÚ Suchohrdly pořádá 
pro žáky 1.–5. ročníku ZŠ bydlící v obci Suchohrdly
příměstský�tábor
V srpnu se mohou tábora zúčastnit také děti nastupující letos do 
1. ročníku ZŠ. Tábor proběhne tradičně v Havranově domě.
Přihlášky si můžete vyzvednout v kanceláři OÚ.
Bližší informace – vedoucí tábora Růžena Stará, havranuvdum@seznam.cz

7.–10.�7.
a�

3.–7.�8.

TJ Suchohrdly pořádá za Kulturním domem tradiční
Suchohrdelské�posvícení
V sobotu od 20.00 hod. – k poslechu a tanci hraje CODEX 
V neděli od 17.00 hod. – poslechu a tanci hraje VASER BAND
Vstupné 100 Kč. Těšit se opět můžete na půlnoční překvapení. 

22.�8.�
a�23.�8.

Team OS Proradost pořádá tradiční rozloučení s prázdninami
AHOJ�PRÁZDNINY�2015,�
které proběhne odpoledne na hřištích a kurtech u Obecního úřadu. 
Kromě soutěží pro děti jsou připraveny tradiční atrakce a plno 
překvapení pro všechny věkové kategorie! Můžete se těšit na příjemné 
odpoledne a nově na zážitkový večerní program.
Děkujeme předem všem sponzorům, kteří naše akce pro děti podporují.

sobota
29.�8.
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polovina strany A5 
1000 Kè/1 v?tisk

750 Kè/ks/4 v?tisky

2000 Kè/zadní  strana (+100 %)

¼ strany A5 
750 Kè/1 v?tisk 

555 Kè/ks/4 v?tisky

1 celá strana A5

1500 Kè/1 v?tisk

1111 Kè/ks/4 v?tisky 
3000 Kè/zadní  strana (+100 %)

CENY 

PLNOBAREVNÉ

INZERCE

oslovení velkého poètu obyvatel

zajímavá cena, množstevní sleva

plnobarevná reklama Vaší firmy

 ... dejte o sobì vìdìt !

Opustili nás:

Antonie Doláková
Roman Janák

Růžena Jašová
Zdenka Jeřábková

Jaroslav Kašpar
Stanislav Růžička
Antonín Spurný

Narodili se:

Gabriela Balíková
Milan Štancl

Karolína Kutnerová
Jana Schneiderová

Společenská kronika






